
Wateroverlast in Herk-de-Stad: waar staan we vandaag?
De hevige regenval en overstromingen in onze gemeente veroorzaakten in de zomer van vorig jaar heel wat schade 
aan woningen, bedrijven en landbouwgronden. Dat bleek ook uit recente cijfers van verzekeringsmaatschappij 
Assuralia. N-VA Herk-de-Stad maakt een stand van zaken op.  

Vlaams Rampenfonds: Herk-de-Stad valt uit de boot
Om in aanmerking te komen voor een vergoeding uit het 
Vlaams Rampenfonds moet een gemeente erkend worden. 
Die erkenning gebeurt op basis van metingen en advie-
zen van drie wetenschappelijke instanties: het KMI, de 
Vlaamse Milieumaatschappij (VMM) en het Waterbouw-
kundig Laboratorium. Herk-de-Stad kreeg van hen een 
negatief advies. “Uiteraard kan je van negatieve adviezen 
geen positief advies maken”, zegt N-VA-fractievoorzitter 
en Vlaams Parlementslid Karolien Grosemans. “Maar ik 
stelde in het parlement wel vragen om meer te weten te 
komen over de meetpunten en de procedure waarop de 
drie instanties zich baseerden. Wordt vervolgd.”

Kunstmatige dijkbreuk: bestuur afwezig
Om woningen in Halen te vrijwaren van overstromingen 
werd een kunstmatige bres in de Gete geslagen. Daardoor 
liepen heel wat weilanden en plantages in Herk-de-Stad 
onder water. De essentiële vraag is: wie gaat die schade 
vergoeden? “En dan zie je dat er heel wat paraplu’s worden 
opengetrokken. Ook door het Herkse bestuur”, stelt 
Karolien Grosemans vast. “De Limburgse gouverneur 
nam de beslissing als een goede huisvader en na overleg 
met de betrokken gemeenten. Naar dat overleg stuurde 
de burgemeester van Herk-de-Stad als enige zijn kat.” 
De gouverneur handelde als federaal ambtenaar in een 
noodsituatie tijdens de federale rampenfase. Het logische 
gevolg is dat de federale regering de schade vergoedt. Dat 
is ook juridisch correct. 

Extra dijken in Schulen
Er is tot slot goed nieuws om wateroverlast in de toekomst 
tegen te gaan. Er komen extra beschermingsdijken rond 
het Schulensmeer in de omgeving van de Neerstraat en 

de Stationsstraat. Dat kondigde minister van Leefmilieu 
Zuhal Demir (N-VA) aan als antwoord op een parlemen-
taire vraag van Karolien Grosemans. Ook de opvang-
capaciteit van het Schulensmeer wordt verhoogd.

Raad van State fl uit Herks bestuur terug (p. 2) Heidi Wynants naar het Sociaal Huis (p. 3)

Wil je meer weten over de maatregelen die genomen worden tegen de wateroverlast? 
Surf dan naar www.herk-de-stad.n-va.be/maatregelen-wateroverlast. 

De slachtoffers van de 
wateroverlast moeten 
correct vergoed worden.”
Karolien Grosemans
Lokaal fractievoorzitter
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N-VA wil duidelijkheid over PFOS en PFAS in Herk-de-Stad
Zowel de Melsterbeek in Donk als de brandweerkazerne op het 
industrieterrein zijn vervuild met de schadelijke chemische 
sto� en PFOS en PFAS. N-VA Herk-de-Stad drong aan op extra 
onderzoek, maar het Herkse bestuur wimpelde dat voorstel af.

N-VA Herk-de-Stad wou de vervuiling rond de Melsterbeek 
in kaart laten brengen en de bodem laten onderzoeken. “Zotte 
kosten”, zei de bevoegde schepen. Na lang aandringen van onze 
gemeenteraadsleden ging het bestuur er wel mee akkoord om de 
omwonenden te informeren. We wachten af. 

Voorzorgsmaatregelen
Intussen weten we dat ook de brandweerkazerne op het industrie-
terrein verontreinigd is. Op advies van OVAM kregen zo’n 500 
Herkse gezinnen binnen een straal van 500 meter rond de kazerne 
een brief met een aantal voorzorgsmaatregelen. Ze mogen geen 
grondwater meer gebruiken in hun huishouden of moestuin. 
We volgen dit dossier verder op.

N-VA pleit voor 
diervriendelijk vuurwerk
Terwijl de burgemeester nationaal pleit voor een 
verbod op de verkoop van vuurwerk, mag het hier 
in Herk-de-Stad blijven knallen. Gemeenteraadslid 
Johny Franssen vroeg de burgemeester om bij eigen 
evenementen traditioneel vuurwerk te vervangen 
door diervriendelijk, geluidsarm vuurwerk. De 
burgemeester stemde zijn voorstel weg. “Ik begrijp 
dat niet. We vragen gewoon dat de gemeente zelf het 
goede voorbeeld geeft”, reageert Johny.

Raad van State fl uit Herks 
bestuur terug
De Raad van State vernietigde de aanstelling van de algemeen directeur. 
Dat is het hoofd van het personeel van onze gemeente. Het bestuur 
hield zich niet aan de procedure: regels werden gaandeweg gewijzigd, 
de aanstelling gebeurde op basis van een onvolledig evaluatierapport 
en er kwamen geen proeven of examens. Het gemeentebestuur 
(Vooruit-Open Vld-CD&V) benoemde wie het in gedachten had.

Onze fractie zag tijdens het verloop van de procedure al waar het 
naartoe ging en wees het bestuur meerdere keren op de juridische 
gevolgen van zijn niet-correct handelen. Voor ons is het belangrijk 
dat de nieuwe aanstelling transparant en correct verloopt en 
dat de functie wordt opengesteld voor zowel interne als externe 
kandidaten. De eerste signalen die het bestuur hierover geeft zijn 
weinig hoopgevend. Wordt ook vervolgd.

De vervuiling rond de Melsterbeek in kaart brengen en de bodem 
onderzoeken zijn ‘zotte kosten’ volgens het gemeentebestuur.

 “De gemeente moet het 
goede voorbeeld geven”, 
vindt raadslid Johny Franssen. 

De N-VA wees het gemeentebestuur meermaals 
op de gevolgen van de niet-correcte benoeming. 

herk-de-stad@n-va.be
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Heidi naar het Sociaal Huis
Heidi Wynants is ons nieuwe lid van het bijzonder comité voor de sociale 
dienst. Als zelfstandig thuisverpleegster hee�  ze heel wat ervaring binnen de 
zorgsector. Die kennis zal ze nu gebruiken in het comité, waar ze de individuele 
dossiers rond maatschappelijke dienstverlening en integratie opvolgt.

Heidi volgt Kristof Claes op, die drie jaar lang met hart en ziel de sociale 
belangen van de Herkenaren in dit comité verdedigde. Kristof blijft deel 
uitmaken van ons afdelingsbestuur en zal Heidi in de toekomst met 
raad en daad bijstaan. 

We bedanken Kristof voor zijn inzet en engagement en wensen Heidi 
veel succes toe!

N-VA schenkt cheque aan Sint-Vincentius en Kom op tegen Kanker

Onze afdeling nam deel aan 
de zwerfvuilactie Straat.net. 
Per opgeruimde kilometer 
kregen we een bedrag van 
afvalverwerker Limburg.net. 
Dat schonken we aan twee 
goede doelen: armoede-
organisatie Sint-Vincentius 
en Kom op tegen Kanker. 

Start je dag uitstekend met 
een heerlijk ontbijt!
Zondag 27 maart

Ontbijtbox: 13 euro, Luxe-ontbijtbox: 20 euro

Bestellen via: mail (kristof.claes@n-va.be) of sms (0472 24 45 63)
Afhalen tussen 7.30 en 11.30 uur aan de kantine van Amandina VC
Schoolstraat 69/1, Schakkebroek

Glen Vandingenen en Katrien Vanerum 
schenken 250 euro aan Sint-Vincentius.

Voorzitter Johny Franssen en Marnik Simons 
geven 150 euro aan Kom op tegen Kanker.

www.n-va.be/herk-de-stad 
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Kerncentrales sluiten is 
vergissing van de eeuw

De Belgische kerncentrales waren in 2021 goed voor 
meer dan de helft van onze stroomproductie. Tegelijkertijd 
stoten ze amper CO2 uit. 

Het is onbegrijpelijk dat de federale regering onze goedkoopste 
en meest klimaatvriendelijke energiebron wil uitschakelen. 
Dat is de vergissing van de eeuw.

De N-VA kiest voor betrouwbare, betaalbare en duurzame energie.

Wij passen voor het paars-groene recept dat de kerncentrales wil sluiten, vervuilende 
gascentrales wil bijbouwen en onze energieprijzen afhankelijk zal maken van Rusland. 
De N-VA kiest voor een realistische energiemix waarin kernenergie een rol blijft spelen en 
waarbij onze energievoorziening betrouwbaar, betaalbaar en duurzaam blijft.
Nog vragen over kernenergie? U vindt de antwoorden op www.kernenergie.vlaanderen.
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Elektriciteitsproductie in 2021 CO2-uitstoot in 2021

KERNENERGIE

WIND

ZON

GAS

OVERIG (BIOGAS, HYDRO, ...)

52,4%

11,6%

5,1%

24,8%

6,0%

2,6%

1,3%

0,4%

95,4%

0,3%

Bron: Elia en UNECE

Word
dan nu 

lid!

Deelt u de 
analyse van 

de N-VA? 

Scan de
QR-code

Of surf naar
www.n-va.be/word-lid


